
 

ZAPISNIK 

 

Predmet: Četvrta sjednica Gospodarskog savjeta Sveučilišta u Zagrebu Fakulteta organizacije i 

informatike  

Vrijeme i mjesto održavanja: 9. lipnja 2025. godine, 11:00 – 12:30h, sastanak održan u Vijećnici (FOI 1, 

Pavlinska 2) i online putem BBB-a 

Prisutni: 

• Tomislav Jukić  Project Manager, CROZ 

• Darko Jureković – Oracle Academy Program Manager 

• Goran Kanižaj – predsjednik Uprave, SICK Mobilisis d.o.o., predsjednik Gospodarskog savjeta 

• Lidija Karaga – predsjednica Uprave, Solvershp d.o.o. 

• Sandro Lazarić – predsjednik Uprave, Arbona 

• Marko Manojlović – Oracle Technology Cloud Account Sales Executive 

• Prof.dr.sc. Marina Klačmer Čalopa – dekanica SUZG FOI-ja 

• Prof.dr.sc. Zlatko Erjavec – prodekan za studijske programe  

• Izv.prof.dr.sc. Ivan Malbašić – prodekan za poslovanje i ljudske potencijale 

• Izv.prof.dr.sc. Zlatko Stapić – prodekan za nastavu i studente 

• Izv.prof.dr.sc. Martina Tomičić Furjan – prodekanica za znanost, projekte i međunarodnu 

suradnju 

• Amalija Koren Cavaleiro – voditeljica Centra za podršku studentima i razvoj karijera  

Opravdali izostanak: 

• Hajdi Ćenan – airt suosnivačica & izvršna direktorica / Predsjednica CRO STARTUP  

• Moreno Grgurić – izvršni direktor za digitalne platforme (IBM iX DACH&Croatia  

• Goran Kovačević – potpredsjednik za poslovni razvoj, Infinum d.o.o. 

 

Dekanica SUZG FOI-ja pozdravila je sve prisutne te zahvalila na dolasku na četvrtu sjednicu Gospodarskog 

savjeta. Zahvalila je prisutnima na pomoći u reakreditacijskom postupku kroz koji je SUZG FOI prošao te 

naglasila kako su povratne informacije bile pozitivne. Također, zahvalila je na pomoći u procesu dobivanja 

prestižne EFMD akreditacije. SUZG FOI trenutno je u procesu dobivanja ASIIN međunarodne akreditacije 

za informatički studijski program te će pomoć biti ponovno potrebna.  

Za sastanak je predložen sljedeći dnevni red: 

1. Unaprjeđenje studijskih programa – uključivanje poslodavaca 

2. Strateško planiranje i investicije – projekti i aktivnosti 

3. Aktivnosti za jačanje alumni mreže 

4. Cjeloživotno obrazovanje – mogućnosti suradnje 

5. Razno 

Predloženi dnevni red je usvojen.  

  



 

1. Unaprjeđenje studijskih programa – uključivanje poslodavaca 

Dekanica SUZG FOI-ja predstavila je okupljenima situaciju s upisima koja uključuje sve veći broj upisnih 

kvota na brojnim visokim učilištima u zemlji, a sve manji broj djece koja mogu iste upisati. Izazov dodatno 

predstavlja i sve veći broj djece koja odlučuju ne polagati državnu maturu.  

SUZG FOI, kroz svoje programe, nastoji prenijeti aktualna znanja i osigurati čvrstu vezu s poslodavcima 

čime stvara dodanu vrijednost svojim studentima.  

Prisutni članovi Gospodarskog savjeta kroz raspravu su identificirali sljedeće: kvaliteta kadra koji proizvodi 

FOI je dobra, studenti/zaposlenici lakše se snalaze u promjenama tehnologija i zadacima, projektna 

nastava koju provodi Fakultet ocijenjena je kao veoma korisna studentima, a studijski programi trebali bi 

pratiti novine. Studentima treba dodatno pokazati što ih čeka nakon završetka školovanja, odnosno koje 

prednosti imaju FOI alumniji na radnim mjestima. Potrebno je preokrenuti percepciju i povezati 3 FOI-jeve 

komponente – tehnička znanja, poslovna znanja i meke vještine. Područja u kojima bi se FOI trebao 

razvijati uključuju kibernetičku sigurnost, umjetnu inteligenciju, dana governance i organizaciju.  

Članovi Savjeta istaknuli su interdisciplinarnost FOI-ja kao njegovu stratešku prednost i važnu priliku za 
budući razvoj. Naglašeno je kako spoj informatike, organizacije i ekonomije stvara jedinstveni profil 
stručnjaka, koji su zbog širine znanja i sposobnosti rješavanja kompleksnih izazova izrazito traženi na 
tržištu rada, a koji neće biti ugrožen sve većim korištenjem umjetne inteligencije. Upravo ta kombinacija 
tehničkih i društvenih kompetencija otvara brojne mogućnosti za suradnju s industrijom te razvoj 
inovativnih obrazovnih i istraživačkih projekata. Ocijenjeno je kako je interdisciplinarnost temelj na kojem 
treba graditi nove inicijative Fakulteta i pozicionirati FOI kao središte izvrsnosti u digitalnoj transformaciji. 

 

2. Strateško planiranje i investicije – projekti i aktivnosti 

Dekanica je predstavila nekoliko velikih investicija koje u narednom periodu očekuju Fakultet.  

a) Raspisana je javna nabava za izgradnju zgrade Centra za predinkubaciju u pametnoj industriji i 

nabavu opreme. Projekt je financiran sredstvima iz ITU mehanizma u suradnji s Gradom 

Varaždinom. Intenzivno se radi na pripremi sadržaja edukacija koje će se provoditi i to u suradnji 

s partnerima iz industije.  

b) SUZG FOI je u procesu pribavljanja dokumentacije za novu građevinsku dozvolu za izgradnju 

zgrade FOI2. Predviđeno je rušenje postojeće i izgradnja nove zgrade.  

c) SUZG FOI je u postupku prijave i provedbe nekoliko projekata s industijom, a provedba EU 

projekata čini dobar dio aktivnosti koje se provode na Fakultetu.  

d) U tijeku je postupak pregovaranja oko novih programskih ugovora jer su trenutno važeći ugovori 

iz 2015. godine.  

 

3. Aktivnosti za jačanje alumni mreže 

U svibnju 2024. godine održano je veliko alumni okupljanje, a tijekom godine provedeno je još nekoliko 

događaja na kojima su alumniji bili u fokusu. U planu je krajem lipnja ili početkom srpnja održati novo 

veliko okupljanje.  

CPSRK FOI započeo je s provedbom meetupova čiji je cilj potaknuti umrežavanje alumnija te razmjenu 

iskustava. Do sada su održana 2 meetupa, a planirano je održavanje novih.  

 

 



 

4. Cjeloživotno obrazovanje – mogućnosti suradnje 

Kreirana je mikrokvalifikacija u suradnji s FINA-om koja predstavlja prvi program tog tipa. SUZG FOI je na 
raspolaganju partnerima za kreiranje zajedničkih programa sukladno njihovim potrebama. Gospodarski 
savjet prepoznat je kao ključan partner u osmišljavanju i implementaciji ovakvih programa, koji su 
usmjereni na brzo stjecanje specifičnih kompetencija potrebnih na tržištu rada. 

Prijedlog za unaprjeđenje je uvođenje redovitijih anketa o temama o kojima su članovi raspravljali te 

angažman šire zajednice partnera s ciljem lakšeg oblikovanja aktivnosti za partnere.  

 

5. Razno 

Gospodarski savjet mnogo je pomogao u razvoju SUZG FOI aktivnosti od svog osnutka. Uloga 

Gospodarskog savjeta FOI-ja se je potvrdila kao izuzetno važna – ne samo u oblikovanju budućnosti 

obrazovanja na FOI-ju, već i u jačanju sveobuhvatne povezanosti akademskog i gospodarskog sektora.  

 

Sjednica je završila u 12:30 sati.  

 

Zapisnik pripremila: 

Amalija Koren Cavaleiro, univ.spec.polit. 

 


